
Rapport till Rågö föreningens ordförande Mats Stahl att framföra på 
årsmöte den 13 april 2025.

Detta är våra fortsatta planer för kapellen 2025 på Stora och Lilla Rågö.

Vi kommer inte hinna genomföra några större och dyrare projekt på kapellet i år, 
men Erik Söderberg har pratat med Patrik Göransson om att genomföra följande 
talkon tillsammans med församlingen.
1 Transport av kyrkbänkarna från Korkis till kapellet.

2 Täta springor där fåglar flyger in i kapellet med långa stegar och nät.

3 Röjning SR kyrkogård.

4 Montera plåten som blåst bort i LR kapelltorn via stege inifrån.

Kostnad: 5000 kr räcker till bränsle för ovanstående (Bekostas av Kapellfonden)

Ägare och förvaltarfrågan gällande kapellen har det varit en del frågor om i år 
som man kanske borde tas upp igen på fullt alvar snarast?  

När det gäller stuprör och hängrännor har jag fått avslag från Kungafonden och 
Patriotiska som jag tror på att det delvis beror på att jag inte har haft ordentligt 
underlag för ansökningarna på grund av tidsbrist i Estland. Vi gör nu en omstart när 
det gäller detta projekt och vi har kommit överens om att Jana Stahl kommer 
tillsammans med en rörmokarfirma besöka ön med hjälp av Erik Söderberg. När vi 
får en gällande offert kommer jag att söka mer pengar, på grund av att de medel vi 
har i kassan och de medel vi har att avropa inte räcker.

Gräsö den 3 april 2025

Einar Mihlberg

Rågökapellens Minnesfond


